

# “Got a Concern?” McKinsey & Company Notis privasi

*Tarikh berkuat kuasa 1 Ogos 2022*

“Got a Concern?” disediakan oleh McKinsey & Company Inc., dan anak syarikat serta sekutunya (“**McKinsey**”, “**kita**”, “**milik kami**”, “**kami**”). Laman web ini, yang melaluinya anda boleh kemukakan kebimbangan atau bertanya soalan (menghantar laporan), dikendalikan oleh NAVEX Global, ditubuhkan di 5500 Meadows Road, Suite 500, Lake Oswego, OR, 97035, Amerika Syarikat (“**NAVEX**”), penyedia perkhidmatan bebas McKinsey untuk Got a Concern?. Penggunaan Got a Concern? adalah secara sukarela.

Notis Privasi ini menangani pengendalian data peribadi anda oleh McKinsey berkaitan dengan laporan yang anda hantar melalui Got a Concern?. Kami komited untuk menghormati privasi anda dan melindungi data peribadi anda, yang mana hak dan amalan privasi mungkin berbeza di antara negara di mana kami beroperasi kerana amalan dan keperluan undang-undang tempatan.

Kami menggalakkan anda untuk memperkenalkan diri anda apabila mengemukakan kebimbangan. Kami mungkin dapat melakukan kerja yang lebih baik untuk menyiasat laporan anda jika anda beritahu kami siapa anda. Sila ambil perhatian bahawa di sesetengah negara, undang-undang yang terpakai mungkin melarang pelaporan tanpa nama dan/atau hanya membenarkan laporan mengenai kategori pelanggaran yang tertentu. Kami mungkin perlu mengendalikan laporan anda dengan sewajarnya.

## Pengumpulan dan Penggunaan Data Peribadi

McKinsey boleh mengumpul maklumat berikut melalui Got a Concern?: nama dan butiran hubungan anda dan sama ada anda bekerja di McKinsey; nama dan maklumat lain tentang individu yang dinamakan dalam laporan anda; penerangan tentang perkara yang dilaporkan dalam laporan anda termasuk tarikh dan lokasi, serta maklumat lain yang berkaitan; dan sebarang soalan yang anda ada. McKinsey juga boleh mengumpul maklumat lain yang berkaitan tentang anda daripada sumber lain semasa sebarang semakan/penyiasatan berikutnya.

Kami akan menggunakan data peribadi anda sebagaimana perlu dan sesuai dalam konteks sebarang semakan/penyiasatan yang dimulakan, atau tindakan yang diambil berdasarkan laporan anda. Kami juga mungkin menggunakan data peribadi anda untuk membuat susulan dengan anda semasa atau selepas semakan/penyiasatan seperti yang diperlukan. Maklumat yang diberikan oleh atau tentang anda akan sentiasa dirahsiakan.

McKinsey boleh menggunakan maklumat yang dinyatakan di atas kerana kami perlu mematuhi kewajipan undang-undang yang dikenakan ke atas McKinsey atau kami mempunyai kepentingan yang sah untuk menyiasat laporan yang anda hantar kepada kami untuk mematuhi piawaian profesional kami yang tinggi dan/atau selaras dengan aspirasi kami untuk mewujudkan persekitaran kerja yang selamat untuk sesiapa yang bekerja di atau bersama McKinsey.

## Pendedahan/Pemindahan dan Pengekalan Data Peribadi

McKinsey telah memeterai kontrak dengan NAVEX untuk melindungi kerahsiaan dan keselamatan data peribadi anda, dan NAVEX hanya dibenarkan menggunakan data peribadi anda untuk penyediaan Got a Concern?. Maklumat yang kami terima daripada NAVEX tentang anda dan sebarang data peribadi yang anda berikan kepada kami akan dikendalikan mengikut dasar “Perlu Tahu” yang ketat.

Jika dikehendaki oleh undang-undang, kami akan segera memberitahu mana-mana individu yang menjadi subjek laporan yang telah diserahkan melalui Got a Concern? kecuali apabila notis sedemikian perlu ditangguhkan untuk memastikan integriti penyiasatan dan pengekalan maklumat yang berkaitan. Jika kami mengetahui identiti anda, kami akan berusaha untuk tidak mendedahkannya melainkan perlu atau dikehendaki oleh undang-undang.

Bergantung pada jenis perkara itu, laporan dan dokumentasi berkaitan mungkin perlu dimaklumkan kepada kakitangan yang sesuai di McKinsey, seperti wakil Perundangan, Sumber Manusia, Kewangan atau Audit atau kepimpinan kami untuk siasatan dan penyelesaian lanjut. Jika perlu, ahli Perundangan/Sumber Manusia atau kepimpinan McKinsey mungkin perlu dimaklumkan tentang apa-apa penemuan pelanggaran untuk tujuan menentukan sebarang tindakan tatatertib dan untuk tujuan ketelusan. Maklumat tersebut juga boleh dikongsi dengan penasihat luar McKinsey (seperti peguam dan/atau juruaudit) dan pihak berkuasa yang berwibawa (seperti pengawal selia dan/atau polis). Kami juga mungkin mendedahkan data peribadi anda, apabila kami percaya pendedahan itu perlu atau sesuai untuk mencegah bahaya fizikal atau kerugian kewangan atau berkaitan dengan penyiasatan aktiviti yang disyaki atau menyalahi undang-undang sebenar; untuk melindungi kepentingan penting seseorang; **bagi** melindungi harta, perkhidmatan dan hak undang-undang kami; untuk mengelakkan penipuan terhadap McKinsey, anak syarikat, sekutu dan/atau rakan kongsi perniagaan kami; untuk menyokong fungsi pengauditan, pematuhan dan tadbir urus korporat; atau untuk mematuhi mana-mana dan semua undang-undang yang terpakai.

Dalam konteks ini, data peribadi mungkin dipindahkan ke negara yang mempunyai peraturan perlindungan data yang berbeza daripada yang terdapat di negara anda bertempat, termasuk ke McKinsey yang lain sekutu dan/atau penyedia perkhidmatan, seperti yang diperlukan untuk menggunakan keupayaan pemprosesan kami bagi menyiasat laporan dan mentadbir Got a Concern?.

Jika dikehendaki dari segi undang-undang, kami telah melaksanakan langkah-langkah yang mencukupi, seperti Klausula Kontrak Standard yang diterima pakai oleh Suruhanjaya Eropah dan/atau dikeluarkan oleh Pesuruhjaya Maklumat UK, untuk sentiasa melindungi data peribadi anda. Jika anda ingin maklumat lanjut tentang langkah-langkah ini, sila hubungi kami di alamat di bawah.

Maklumat berkaitan laporan yang dibuat melalui Got a Concern? akan disimpan mengikut keperluan undang-undang yang terpakai dan sebaliknya selagi ia diperlukan untuk penyiasatan dan sebarang prosiding berterusan atau masa depan yang berkaitan selaras dengan garis panduan penyimpanan dalaman.

## Keselamatan

McKinsey telah melaksanakan piawaiian teknologi dan keselamatan operasi yang diterima umum yang direka untuk melindungi data peribadi daripada kehilangan, penyalahgunaan, pengubahan atau kemusnahan.. Hanya kakitangan McKinsey yang dibenarkan dan pembekal perkhidmatan pihak ketiga yang dibenarkan boleh mengakses data peribadi seperti yang diperlukan, dan pekerja serta penyedia perkhidmatan ini dikehendaki untuk mengendalikannya sebagai maklumat sulit.

## Hak Privasi Anda

Jika dibenarkan oleh undang-undang yang terpakai, anda mungkin berhak untuk meminta akses kepada data peribadi yang telah kami kumpulkan tentang anda untuk tujuan menyemak, mengubah suai atau meminta pemadaman data. Anda juga berhak meminta salinan data peribadi yang telah kami kumpulkan mengenai anda dan berhak meminta supaya sebarang ketidaktepatan data tersebut dibetulkan. Dalam keadaan tertentu, anda juga boleh meminta kami menghentikan pemprosesan data peribadi anda.

Untuk membantu melindungi privasi dan keselamatan anda, kami akan mengambil langkah-langkah yang munasabah untuk mengesahkan identiti anda, misalnya meminta kata laluan dan ID pengguna, sebelum memberi anda akses kepada data peribadi. Undang-undang yang berbeza mungkin menghalang kami daripada memberikan akses kepada data peribadi anda atau memenuhi permintaan anda bergantung pada keadaan dan permintaan, misalnya, sekiranya memberikan maklumat anda boleh mendedahkan identiti orang lain. Kami berhak mengenakan caj yang bersesuaian untuk memenuhi permintaan anda sekiranya dibenarkan oleh undang-undang berkenaan, dan/atau menolak permintaan anda sekiranya permintaan tersebut tidak berasas, dan/atau melampau atau tidak dibenarkan oleh undang-undang berkenaan. Selain itu, dan sekiranya dibenarkan oleh undang-undang tempatan, anda mempunyai hak yang sah untuk membuat aduan kepada pihak berkuasa perlindungan data yang kompeten.

Jika anda ingin membuat permintaan untuk mengakses, menyemak atau membetulkan data peribadi yang telah kami kumpulkan tentang anda, atau jika anda mempunyai sebarang soalan mengenai privasi anda dan pemprosesan data peribadi anda, atau jika anda ingin berhubung dengan mana-mana Pegawai Perlindungan Data kami, sila hubungi kami di

McKinsey & Company

Legal Department

711 Third Avenue

New York, NY 10017

+1 212 446 7000

[privacy@mckinsey.com](mailto:privacy@mckinsey.com).

Untuk soalan mengenai laporan yang anda serahkan melalui Got a Concern? atau siasatan berkaitan, sila hubungi [di sini](#).

## Perubahan

Kami akan mengemas kini notis ini dari semasa ke semasa. Sebarang pindaan akan disiarkan pada halaman ini dengan tarikh semakan yang dikemas kini. Jika kami membuat sebarang pindaan penting yang menjejaskan hak privasi anda, kami akan memberikan notis melalui Got a Concern? atau dengan cara lain.